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PROTOKÓŁ Nr  XLVI/2017 

z XLVI Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, o dbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta 

Szczecinek w dniu 10 lipca 2017 roku 

 
 
Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Początkowo obecnych: 15 radnych, według załączonej listy 

obecności. Nieobecni radni:  Maciej Batura, Andrzej Grobelny, Jacek Lesiuk,  Zdzisław Miechowiecki, Marek 

Ogrodziński oraz Janusz Rautszko.  

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum, tj. 15 radnych, i o godz. 9:00 otworzyła sesję,   

− poinformowała, że o usprawiedliwienie opuszczenia obrad ok. godz.12:00 poprosiła radna Edyta Wojnicz,  

− dlatego Przewodnicząca uprzedza, że żadnych innych wyjść radnych z sesji przed zakończeniem części 

uchwałodawczej nie usprawiedliwi; przedstawiła porządek obrad:    

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia: 15.05.2017r., 22.05.2017r., 29.05.2017r. oraz 26.06.2017r. 

3. Uchwała w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta w 2017 

roku. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

6. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek od Polskich Kolei Państwowych Spółka 

Akcyjna prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Szczecinku wraz z prawem własności 

budynku dworca kolejowego. 

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie   przyjęcia programu zdrowotnego pn.: „Dofinansowanie do leczenia niepłodności metodą 

zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Miasta Szczecinek na lata 2017-2019”. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia projektu programu zdrowotnego pn.: „Rehabilitacja seniorów – mieszkańców 

Miasta Szczecinek na lata 2017-2020”. 

10. Uchwała w sprawie rodzaju, warunków i sposobu przyznawania świadczeń zdrowotnych nauczycielom. 

11. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Leśna- Żwirownia”  

w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/163/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 14 grudnia 2015r.  

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu. 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku p. I. A. o utworzenie Osiedla „Nowe Świątki” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.G. na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

17. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

18. Zapytania radnych. 

19.  Zamknięcie sesji. 
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Ad.2. Przyj ęcie protokołów z sesji Rady Miasta Szczecinek:  z 15.05.2017r., z 22.05.2017r.  

z  29.05.2017r. oraz z 26.06.2017r.  W głosowaniach jawnych Rada Miasta przyjęła kolejno w/w protokoły z sesji 

każdorazowo jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Ad.3.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja 4 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, omówił treść uchwały i przypominał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− udzieliła głosu Prezesowi Szpitala w Szczecinku Panu Radosławowi Niemcowi. 

 

Radosław Niemiec Prezes Szpitala w Szczecinku Sp. z  o.o.: 

− chcąc uzasadnić celowość udzielenia Szpitalowi pożyczki przez Miasto Szczecinek oraz wskazać cele, 

na które środki te mają zostać przeznaczone; 

− przedstawił prezentację multimedialną, przy której omówił schemat działania Szpitala, ofertę usług 

oferowanych i świadczonych przez Szpital, nadchodzące zmiany w funkcjonowaniu opieki zdrowotnej 

wynikające ze zmiany przepisów prawa, sprawozdanie finansowe za 2016r., którego pisemną wersję 

radni otrzymali przed sesją, przedstawił i omówił sposób finansowania działalności Szpitala i świadczeń 

udzielanych przez Szpital, dotychczasowe zasady finansowania przez NFZ tzw. nadlimitów, 

− omówił nowe inwestycje już zrealizowane w Szpitalu i planowane do zrealizowania w najbliższym czasie, 

− podał stan ilościowy personelu zatrudnionego w Szpitalu, omówił koszty prowadzenia działalności. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− w imieniu radnych opozycji podziękował  Prezesowi Szpitala za udostępnienie przed sesją sprawozdania 

finansowego Szpitala za 2016r., zwrócił jednak uwagę, że w tabeli na s.7 w pkt 3 wykazano 

zobowiązania krótkoterminowe na koniec 2014r. na poziomie ok. 3,9 mln zł, a na koniec 2015r. już  

w kwocie ok. 4,7 mln zł, natomiast na koniec 2016r. była to już kwota ok. 8,3 mln zł,  

− w związku z powyższym zapytał, czy Szpital ma trudności z realizacją bieżących zadań oraz czy Zarząd 

Spółki ma program naprawczy lub czy taki program opracowuje ? 

 

Radosław Niemiec Prezes Szpitala w Szczecinku Sp. z  o.o.: 

− wyjaśnił, że sprawozdania finansowe Szpitala są jawne i każdy mógł się z nimi zapoznać bez dodatkowej 

prośby, wyjaśnił, że wartość zobowiązań krótkoterminowych rośnie ze względu na wzrost przychodów  

i wzrost wartości kontraktów, ale także np. ze względu na wzrost wynagrodzeń,  

− wyjaśnił, w jaki sposób Szpital utrzymuje płynność finansową, uzasadnił konieczność realizacji inwestycji 

przeprowadzonych w Szpitalu, dzięki czemu nie zachodzi potrzeba zmniejszania ilości przyjmowanych 

pacjentów,  
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− wnioskowana pożyczka od Miasta Szczecinek nie jest po to, by spłacać jakiś dług, ale po to, żeby 

wypełnić bez zarzutu wszystkie warunki niezbędne do przystosowania Szpitala do nowych zasad 

funkcjonowania wynikających ze zmiany prawa, co zacznie obowiązywać od 1 października 2017r. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− wzrosły przychody Szpitala, ale wzrosły też zobowiązania. 

 

Radosław Niemiec Prezes Szpitala w Szczecinku Sp. z  o.o.: 

− rosną kontrakty, z czym Szpital musi sobie radzić, to nie jest tak, że Zarząd podejmuje decyzje z minuty 

na minutę, Zarząd ma opracowany plan rozwoju Szpitala i kontroluje realizację tego planu na bieżąco. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− w 2014r. zobowiązania krótkoterminowe były niższe, a w następnych latach wzrosły ponieważ oddano do 

użytku nowy budynek z nowym nowoczesnym wyposażeniem, co wiąże się z nowymi bieżącymi 

kosztami. 

 

Radosław Niemiec Prezes Szpitala w Szczecinku Sp. z  o.o.: 

− rzadko spotykane jest, żeby w innych szpitalach, które mają SOR, funkcjonowała tak jak w Szczecinku 

dodatkowa izba przyjęć pacjentów terminowych, Szpital przeszedł pozytywnie etap kwalifikowania, 

uzyskując pozytywne opinie od wszystkich niezbędnych organów, wskaźniki, o których wspomniał radny 

nie są więc złymi wskaźnikami działalności Szpitala. 

 

Marcin Bedka radny: 

− słuchając Prezesa Szpitala nasuwa się myśl, że całe szczęście, że zmieniła się władza centralna, bo 

dzięki temu następuje rozwój Szpitala, radny zaznaczył, że nie jest członkiem PiS, ale ze względu na to, 

iż udzielenie pożyczki umożliwi Szpitalowi przejście do nowego systemu funkcjonowania, będzie 

głosował za przyjęciem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− miał się nie odzywać, ale to, co mówi radny o „dobrej zmianie” świadczy o ignorancji radnego  

w dziedzinie funkcjonowania opieki zdrowotnej, dotychczasowy system nie był idealny i wymagał zmiany, 

ale proponowany przez obecny rząd jest gorszy, jednak obecnie jest nowe prawo, do czego Szpital musi 

się dostosować, jak widać radny źle to zrozumiał. 

 

Marcin Bedka radny: 

− cieszy się, że Burmistrz potrafi rozpoznać, kto ile zrozumiał. 

 

Radosław Niemiec Prezes Szpitala w Szczecinku Sp. z  o.o.: 

− w przyszłym systemie, który zacznie obowiązywać od 1 października 2017r. zniknie pojęcie nadlimitów,  

− ale nie zniknie rzeczywisty temat nadlimitów, trzeba będzie tak konstruować budżet jednostki, żeby 

zapewnić ciągłość usług, ma nadzieję, że ta pożyczka Szpitalowi to umożliwi. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLV/380/2017 

w sprawie ustalenia maksymalnej wysoko ści po życzek udzielanych przez Burmistrza Miasta w 2017 ro ku . 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja 6 głosami „za” jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił treść uchwały i przypominał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLV/381/2017  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, Komisja zaopiniowała uchwałę jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLV/382/2017  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Marcin Bedka radny: 

− przejęcie przez  Miasto budynku dworca PKP generalnie uważa za bardzo dobry pomysł, różni się 

jedynie co do tego, co tam zrobić, ale to pozostaje w gestii Burmistrza, uważa, że dobrze byłoby 

przenieść tam organizacje pozarządowe, to dobrze skomunikowane miejsce w Szczecinku, co jest istotne 

zwłaszcza dla osób starszych i niepełnosprawnych, to propozycja radnych opozycji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że w tej uchwale nie ma zapisu, co tam będzie zrobione, to będzie w dalszym etapie, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLV/383/2017  

w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczec inek od Polskich Kolei Pa ństwowych Spółka 

Akcyjna prawa u żytkowania wieczystego nieruchomo ści poło żonej w Szczecinku wraz z prawem 

własno ści budynku dworca kolejowego. 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLV/384/2017  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− omówiła projekt uchwały przypominając jej uzasadnienie, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami  „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 
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Paweł Kwak radny: 

− uważa, że samorząd nie powinien zajmować się kwestią in vitro i kwestiami światopoglądowymi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie zgadza się, że to kwestia światopoglądowa, to problem zdrowotny. 

 

Marcin Bedka radny: 

− na pierwszej sesji Rady Miasta niektórzy radni przy składaniu ślubowania dodali zwrot „tak mi dopomóż 

Bóg”, apeluje teraz, żeby radni Ci przypomnieli sobie, gdzie jest Bóg. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− uważa, że radny Marcin Bedka nie jest osobą kompetentną do pouczania innych na temat ich wiary, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta 10 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLV/385/2017  

w sprawie   przyj ęcia programu zdrowotnego pn.: „Dofinansowanie do le czenia niepłodno ści metod ą 

zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszka ńców Miasta Szczecinek na lata 2017-2019”. 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− omówiła projekt uchwały przypominając jej uzasadnienie,  

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− do klubu Radnych PO zaczęły docierać sygnały od starszych mieszkańców Szczecinka, że ze względu 

na długość oczekiwania na zlecone zabiegi rehabilitacyjne muszą korzystać z usług prywatnych, albo 

zrezygnować z zabiegów,  

− inicjatorkami programu są radne Renata Rak, Małgorzata Bała i Grażyna Kuszmar,  

− uchwała i Program adresowane są do osób, które będą miały skierowanie od lekarza, ukończone 60 lat, 

będą mieszkańcami Szczecinka, Program ma funkcjonować do 2020r., 

− jeśli ta uchwała zostanie podjęta, Program będzie musiał jeszcze przed rozpoczęciem realizacji uzyskać 

pozytywną opinię Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji, 

− jeśli opinia będzie pozytywna, to chciałaby, żeby Program został wdrożony w życie od października 

bieżącego roku, Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie 6 głosami „za”. 

 

Renata Rak radna: 

− Miasto zaczyna realizować program in vitro, teraz rozpoczyna procedurę realizacji programu 

zdrowotnego dla seniorów,  
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− to program pilotażowy, ale skierowany do wszystkich, którzy spełnią określone w nim wymogi, możliwe, 

że zostanie wyłonionych kilku rehabilitantów do wykonywania zabiegów rehabilitacyjnych, ma nadzieję na 

realizację tego Programu także w przyszłych latach. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chce pogratulować i podziękować Paniom radnym, które zainicjowały ten Program, świadczy to o ich 

wrażliwości społecznej, Miasto wcześniej wdrożyło program szczepień HPV, rozpoczęto procedurę 

wdrożenia Programu „in vitro”, a teraz Program adresowany do szczecineckich seniorów, 

− Program dla seniorów może się rozpocząć już od października 2017r., gdyby nie było na ten cel środków 

z innych źródeł, to Burmistrz udostępni środki z rezerwy budżetowej, na przyszły rok Program zostanie 

ujęty w budżecie Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLV/386/2017  

w sprawie przyj ęcia projektu programu zdrowotnego pn.: „Rehabilitac ja seniorów – mieszka ńców Miasta 

Szczecinek na lata 2017-2020 ”. 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 7 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 1 głosie „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLV/387/2017  

w sprawie rodzaju, warunków i sposobu przyznawania świadcze ń zdrowotnych nauczycielom. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 
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− uchwała dotyczy uruchomienia żwirowni, dzięki czemu będzie mniej uciążliwego transportu drogami 

komunalnymi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, że na stronie 4 planu w dziale II rozdział 2 paragraf 6 punkt 3, numeracja podpunktów 

zaczyna się omyłkowo od podpunktu „2”, a powinna od podpunktu „1”, to błąd techniczny nie wymagający 

głosowania, ale numeracja powinna zostać poprawiona; 

− przegłosowania natomiast będzie wymagała autopoprawka dotycząca dotychczasowego zapisu w dziale 

III rozdział 1 paragraf 10 punkt 6 lit. „b” na s.8: „dopuszcza się wydzielenie dróg wewnętrznych”; 

− proponuje się zmianę tego zapisu na treść: „dopuszcza się wydzielenie dojazdów”. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwracał się przed sesją do Przewodniczącej Rady Miasta, że powstanie żwirowni to ważna sprawa dla 

rodzin, które mieszkają w pobliżu, ale także dla całego Szczecinka, prosząc Przewodniczącą, żeby 

zgodziła się na zabranie na sesji głosu przez przedstawiciela w/w mieszkańców, 

− wnioskuje ponownie, żeby udzielić głosu mieszkańcowi z terenu sąsiadującego z planowaną żwirownią. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że Statut Miasta nie przewiduje udzielania głosu mieszkańcom na sesji Rady Miasta. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− w historii sesji Rady Miasta były przypadki udzielenia głosu komuś, kto nie był radnym, 

− mieszkańcy pobliskich terenów złożyli już w 2014r. wniosek do opracowywanego planu i do tej pory  

nie otrzymali na te wnioski odpowiedzi, mieszkańcy ci nie są podłączeni do miejskiej sieci wodno-

kanalizacyjnej, korzystają z własnych studni, w które zainwestowali własne pieniądze, 

− po uruchomieniu żwirowni może nastąpić sytuacja, że w tych studniach zabraknie wody, 

− przez ten teren przebiega Wilczy Kanał, istnieje duże prawdopodobieństwo, że prace wydobywcze 

naruszą równowagę hydrologiczną, uważa, że w tak ważnej sprawie należy wziąć pod uwagę wszystkie 

czynniki, żeby nie było tak, jak w Białym Borze, gdzie wysychają jeziora. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− było kilka uwag do planu przed jego wyłożeniem, wszystkie były znane projektantowi planu, wnioski te  

nie były słuszne, Pani Dyrektor Wydziału wyjaśni to dokładnie, 

− każdy mógł zgłaszać wnioski oraz uwagi do planu, ale po jego wyłożeniu do publicznego wglądu żadne 

nowe wnioski nie wpłynęły. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− odpowiadając na wątpliwości radnego dotyczące eksploatacji terenu wyjaśniła, że wszyscy wiedzą, iż 

każdy plan wymaga wcześniejszej procedury uzgadniającej,  

− wszystkie wymagane uzgodnienia zostały w tym przypadku uzyskane, wniosek mieszkańców dotyczył  

kwestii ewentualnego obniżenia poziomu wód gruntowych,  
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− w procedurze sporządzania planu nie ma wymogu odpowiedzi na wnioski dotyczące planu, formą 

odpowiedzi jest wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu, ocena oddziaływania na środowisko 

opracowywana jest przez odpowiednie upoważnione do tego organy, wszystkie opinie były bez 

negatywnych uwag i nie dostrzegały żadnych zagrożeń, przyjęta technologia eksploatacji spod lustra 

wody powoduje, że nie ma żadnego zagrożenia dla poziomu wód gruntowych, były wykonane badania 

hydrologiczne i geologiczne, żadnych zagrożeń nie dostrzeżono,  

− zagrożenie z tytułu zapylenia też będzie znikome,  

− zaproponowana zmiana treści z obecnego zapisu: „wydzielenie dróg wewnętrznych ” na proponowany 

zapis „wydzielenie dojazdów” wynika z tego, że inwestor mógłby mieć trudności ze zlokalizowaniem drogi 

wewnętrznej, wymagającej dodatkowej procedury. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to dobrze, że w pobliżu prac drogowych istnieje takie złoże, ponieważ nie będzie potrzeby dowożenia 

żwiru z dużej odległości, poza tym plan nie oznacza jeszcze zgody na rozpoczęcie eksploatacji, będzie 

wymagana odrębna procedura przed Marszałkiem Województwa uwzględniająca techniki wydobywcze, 

− po zakończeniu eksploatacji będzie można rekultywować ten teren. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, dlaczego radni nie otrzymali wniosku mieszkańców ? 

− uważa, że głosując nad przyjęciem planu radni powinni mieć wszystkie informacje, ale tak ważne pismo 

nie zostało radnym dostarczone, Marszałek Województwa nie widział dotychczas, że w Szczecinku spala 

się tzw. „biomasę”, opieranie się na takich stwierdzeniach jest śmieszne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że w uchwalaniu planu uczestniczą trzy podmioty: Wojewódzki Inspektor Ochrony 

Środowiska, Marszałek Województwa i samorząd lokalny. 

 

Rafał Tokarski  projektant, autor projektu planu: 

− sporządzenie projektu planu miejscowego musi być zgodne z wymaganą procedurą formalno-prawną, 

− w tej procedurze nie ma obowiązku przekazywania radnym wszystkich uwag, do radnych trafiają tylko 

uwagi nie uwzględnione, które wpłynęły po wyłożeniu planu do publicznego wglądu, 

− w tym przypadku żadne uwagi po wyłożeniu planu nie wpłynęły, gdyby były, Burmistrz musiałby się do 

nich ustosunkować, w trakcie tworzenia planu nie tylko radni, ale wszyscy mieszkańcy mogli przyjść  

i zapoznać się z całą dokumentacją, radny deprecjonuje rolę Marszałka Województwa,  

− rolą projektanta planu jest opracowanie tego planu, w pracach nad projektem omawianego planu 

uczestniczył Dyrektor Rejonowego Urzędu Górnictwa, który też żadnych zastrzeżeń nie miał. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− radni opozycji nie zaglądają codziennie na tablicę ogłoszeń, ale skoro mieszkańcy wystąpili z pismem, 

należało się do tego pisma ustosunkować,  
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− widać, że są osoby zaniepokojone tym planem, dlatego nie tak powinno to wyglądać, dobry zwyczaj 

wymaga udzielenia odpowiedzi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− to nie pierwszy plan uchwalany przez Radę Miasta, taka sama procedura stosowana jest we wszystkich 

innych przypadkach, poza tym w ustach radnego słowa o „dobrych zwyczajach” nie są najtrafniejsze, 

ponieważ sam nie jest wzorem stosowania dobrych zwyczajów. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− niech Przewodnicząca Rady Miasta poda przykład. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− jeden wyrok prawomocny uznający radnego za winnego, druga podobna sprawa w toku. 

 

Marcin Bedka radny: 

− na s.7 na samym dole widniej zapis: „minimalna szerokość frontu działki”,  uważa, że ustawa takiego 

ustalenia nie dopuszcza. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− wyjaśniła, że chodzi tylko o dopuszczenie a nie o ustalenie, takie zapisy były już stosowane i Wojewoda 

ich nie zakwestionował, przyjęto parametry minimalne. 

 

Marcin Bedka radny: 

− odnośnie rekultywacji terenu zrozumiał, że rekultywacja będzie robiona na bieżąco po wydobyciu jakiejś 

partii żwiru, jeśli tak, skąd będzie pochodził materiał, którym będzie to zasypywane i uzupełniane ? 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− kiedy radny usłyszał, że rekultywacja terenu będzie robiona na bieżąco ? mowa była, że nastąpi to po 

zakończeniu prac wydobywczych. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− problem rekultywacji to kolejny etap, będzie musiał być uwzględniony jako odrębny dokument, 

− materiał można będzie pobrać z pobliskiej budowy, bo tam też będą robione wykopy. 

 

Marcin Bedka radny: 

− jeśli rekultywacja nastąpi nawet dopiero po zakończeniu wydobycia, to i tak pozostaje pytanie, skąd 

będzie pochodził pozostały materiał na zasypanie ? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w momencie, kiedy będzie rozpoczynała się rekultywacja terenu, to gotowa będzie już budowana 

obwodnica, więc nie będzie to wożone przez miasto, tylko obwodnicą, wszystko odbędzie się zgodnie  

z prawem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną przez Burmistrza 

autopoprawką dotyczącą zastąpienia zapisu w dziale III rozdział 1 paragraf 10 punkt 6 lit. „b” na s.8: 

„dopuszcza się wydzielenie dróg wewnętrznych” – na zapis: „dopuszcza się wydzielenie dojazdów”. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

przyjęła zaproponowaną autopoprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  11 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 2 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLV/388/2017 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Le śna- Żwirownia” w Szczecinku. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Boche ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 5 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLV/389/2017  

w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/163/2015 Rady Mia sta Szczecinek z dnia 14 grudnia 2015r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czysto ści i porz ądku na terenie Miasta Szczecinek. 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przeanalizowała dwa  złożone wnioski o nadanie nazwy nowemu rondu, 
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− jeden wniosek o nadanie imienia Władysława Andersa, drugi wniosek o nadanie imienia Wiesława 

Adamskiego; Komisja proponuje Radzie Miasta nazwanie nowego ronda imieniem Władysława Andersa. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła się do Pana mecenasa Czesława Podkowiaka z pytaniem, w jaki sposób głosować nad uchwałą, 

skoro zgłoszono dwa wnioski, a projekt uchwały ma jedynie wykropkowane miejsce na wpisanie nazwy 

przyjętej przez Radę Miasta ? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− należy głosować zgodnie z propozycją Komisji, czyli wziąć pod uwagę tylko jedną nazwę zaproponowaną 

przez Komisję, innych propozycji Komisja nie zgłosiła. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą, z uwzględnieniem nazwy 

„Władysława Andersa”.  

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLV/390/2017  

w sprawie nadania nazwy rondu. 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja jednogłośnie 4 głosami negatywnie zaopiniowała wniosek o utworzenie nowego osiedla, 

proponując Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały; 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, wyjaśniające zasady tworzenia rad osiedli. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą,  

− poinformowała, że ze względu na to, iż jest mieszkanką terenu, którego dotyczy wniosek o utworzenie 

nowego osiedla, wyłącza się od udziału w głosowaniu, 

− w głosowaniu w związku z powyższym weźmie udział 14 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLV/391/2017  

w sprawie rozpatrzenia wniosku p. I. A. o utworzeni e Osiedla „Nowe Świątki” w Szczecinku. 

 

Salę obrad opuścił  radny Jacek Pawłowicz.  Zostało 14 radnych.  
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Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję, 

− ze względu na nieobecność  Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

przedstawiła stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi na MOPS; 

− Komisja jednogłośnie 5 głosami „za” zaopiniowała skargę negatywnie, rekomendując Radzie Miasta 

podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLV/392/2017  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.G. na działaln ość Miejskiego O środka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

Ad.16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Na salę obrad powrócił  radny Jacek Pawłowicz.  Obecnych 15 radnych.  

 

Ad.17. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy w tym punkcie może poruszyć kwestię usprawiedliwiania nieobecności radnych na sesjach  

i posiedzeniach Komisji? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− potwierdziła, że ten punkt może dotyczyć także kwestii usprawiedliwień. 

 

Marcin Bedka radny: 

− chodzi mu o potrącenie przez Przewodniczącą Rady Miasta jego diety radnego za nieobecność na 

posiedzeniu Komisji pomimo, iż przedłożył usprawiedliwienie, sprawdził zestawienie nieobecności 

radnych od początku 2017r., dla przykładu w maju w przypadku radnych opozycji zaistniała tylko jedna 

nieobecność, a w przypadku radnych Platformy Obywatelskiej aż sześć nieobecności, 

− w czerwcu jedna nieobecność radnych opozycji i trzy nieobecności radny PO, 

− w marcu 2017r. miało odbyć się posiedzenie Komisji, na które przybył tylko on, ale posiedzenie to się  

nie odbyło z powodu braku kworum, cieszy się, że Przewodnicząca Rady Miasta obniżyła mu dietę 

radnego, ponieważ odbiera to jako docenianie przez Przewodniczącą jego pracy jako radnego,  

− Przewodnicząca Rady Miasta obniżyła dietę jednemu radnemu z Platformy Obywatelskiej, ale tylko 

dlatego, że nie złożył on żadnego usprawiedliwienia, innym radnym PO, którzy byli nieobecni 

Przewodnicząca Rady Miasta zawsze tę nieobecność usprawiedliwiała, uważa to za niesprawiedliwe, że 

tylko radni opozycyjni mają potrącenia,  
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− wydaje mu się, że osoby z tytułem lekarza to osoby o wysokim stopniu inteligencji, ale okazało się, że 

Przewodnicząca Rady Miasta nie zrozumiała jego usprawiedliwienia, 

− wyjaśnia, że starał się zdążyć na sporne posiedzenie Komisji, ale nie zawsze to się udaje, był  wówczas 

poza Szczecinkiem i to był właśnie wypadek losowy, o jakim mowa w uchwale Rady Miasta dotyczącej 

zasad wypłacania diet radnym, była już dyskusja na posiedzeniu Komisji, aby Przewodnicząca 

uzgadniała terminy posiedzenia Komisji z członkami Komisji,  

− zapytał, czy któraś z  osób, które doprowadziły do nieodbycia się posiedzenia Komisji, na które przybył 

tylko on, została za ten fakt ukarana potrąceniem diety ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny uważa, że jest wielką osobistością, i że za to Przewodnicząca Rady Miasta go szykanuje, ale radny 

mówi nieprawdę, nigdy nie mogło dojść do dyskusji z nią w tej kwestii na posiedzeniu Komisji, ponieważ 

Przewodnicząca Rady Miasta nie należy do żadnej Komisji, których członkiem jest radny Marcin Bedka, 

− w każdym zawiadomieniu o posiedzeniu Komisji i o sesji zawarta jest prośba o wcześniejsze 

poinformowanie o ewentualnej nieobecności, było to omawiane także na sesji, 

− na dzisiejszej sesji nieobecność wcześniej zgłosiło 6 radnych i oni mają tę nieobecność usprawiedliwioną, 

− w dniu 1 czerwca 2017r. radny był nieobecny na posiedzeniu Komisji, wcześniej o tym nie informując, 

− chociaż można było przynajmniej wcześniej zadzwonić, 

− nie jest prawdą, że tylko radni opozycji nie uzyskali usprawiedliwienia nieobecności, łącznie były 3 takie 

przypadki, w tym 1 dotyczący radnego z PO, dieta radnego to ekwiwalent utraconych zarobków, skoro 

radny Marcin Bedka był w pracy a nie na Komisji, to nie powinien otrzymać diety, z jej strony nie chodziło 

o jakiekolwiek szykanowanie radnego. 

 

Marcin Bedka radny: 

− wyjaśnił, że mówiąc o Przewodniczącej chodziło mu o Przewodniczącą Komisji, 

− w Biurze Rady Miasta uzyskał informację, że zostały ukarane 3 osoby, z tych osób 2 radnych opozycji 

złożyło usprawiedliwienia, ale ich nieobecności nie zostały usprawiedliwione, trzecią osobą jest radny 

Marek Ogrodziński, który nie złożył żadnego usprawiedliwienia, 

− nawiązał do posiedzenia Komisji, które się nie odbyło z powodu braku kworum i ze względu na to, że  

w tym dniu Przewodnicząca Komisji miała wypadek losowy, dlatego uważa odmowę usprawiedliwienia 

jego nieobecności za szykanowanie go, uważa, że Przewodnicząca Rady Miasta powinna ukarać 

również tych radnych, którzy doprowadzili do nieodbycia się w/w posiedzenia Komisji, 

− jeżeli radny zdecydował się dojechać na posiedzenie Komisji, ale nie zdążył, to jest to utrata 

wynagrodzenia, a nie dojechał na czas z przyczyn losowych,  

− są tacy Przewodniczący Komisji, którzy uzgadniają terminy posiedzeń, wiedział, że będzie na tej Komisji, 

dlatego wcześniej nie zgłaszał nieobecności, ale nie zdążył na nią dojechać, Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Samorządności Pani Edyta Wojnicz nie chce uzgadniać terminów,  

− chce być szykanowany, bo to oznacza, że dobrze funkcjonuje jako radny, a Przewodnicząca Rady Miasta 

nie ma przeciwko niemu innych argumentów. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że radny Marek Ogrodziński okazał Przewodniczącej Rady Miasta usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji, ale Przewodnicząca poinformowała go, że nie zostanie to 

uwzględnione i dlatego usprawiedliwienia nie złożył, 

− ustalanie terminów posiedzeń Komisji nie należy do Przewodniczącej Rady Miasta, tylko do 

Przewodniczących Komisji, nie widzi konieczności uzgadniania tych terminów na potrzeby jednej osoby, 

− radny kandydując do Rady Miasta wiedział, jakie są obowiązki radnego, mógł nie kandydować, jeśli mu te 

obowiązki nie odpowiadają. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− wyjaśniła kwestię nieodbycia się jednego z posiedzeń Komisji wcześniej zaplanowanych, na które przybył 

tylko radny Marcin Bedka, w dniu zaplanowanego posiedzenia członkowie Komisji zaczęli zgłaszać 

niemożność uczestniczenia w posiedzeniu,  dotyczy to również jej przypadku, 

− gdy było już wiadomo, że na pewno nie będzie kworum, zdecydowała się odwołać posiedzenie  

i skonsultować z radnymi nowy termin, wszyscy członkowie Komisji, poza radnym Marcinem Bedką,  

z którym nie udało się skontaktować potwierdzili, że odpowiada im termin następnego dnia, 

− zaplanowana Komisja  została więc odwołana o czym telefonicznie zostali poinformowani jej członkowie 

poza radnym Marcinem Bedką, który nie odbierał telefonu, 

− odnośnie posiedzenia Komisji, na którym radny Marcin Bedka był nieobecny, i która to nieobecność  

nie została przez Przewodniczącą Rady Miasta usprawiedliwiona, radny nikomu wcześniej swojej 

nieobecności nie zgłaszał. 

 

Marcin Bedka radny: 

− chciał się ustosunkować do wypowiedzi Pani Edyty Wojnicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− odebrała radnemu głos uznając temat za wyczerpany. 

 

Ad.18.  Zapytania radnych. 

Jacek Pawłowicz radny: 

− w wielu miastach podpisano list intencyjny dotyczący rządowego programu mieszkaniowego, czy 

Burmistrz ma zamiar do tej inicjatywy się przyłączyć ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− na najbliższą przyszłość nie ma takich planów. 

 

Marcin Bedka radny: 

− inny list intencyjny prezydentów dużych miast dotyczy przyjmowania w tych miastach uchodźców,  

− mając na uwadze medialne wypowiedzi Burmistrza Szczecinka w tej kwestii chce zapytać, czy 

Szczecinek też będzie się starał o przyjęcie w mieście uchodźców ? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapraszanie uchodźców nie jest kompetencją Burmistrza, ale Rady Miasta, jeśli będzie taka inicjatywa, to 

Burmistrz z całą pewnością zwróci się do radnych, żeby takie zaproszenie wystosować, 

− uważa, że jest błędem ciągłe kontestowanie uchwał Rady Europy i niepomaganie krajom, które mają 

największy problem z uchodźcami, chodzi tu przede wszystkim o Grecję i Włochy, 

− przydzielona liczba dla Polski wynosiła 7 tys., gdyby wszystkie gminy zgodziły się, żeby takich 

uchodźców przyjąć, to wszędzie przyjmowano by po jednej rodzinie,  

− zdanie Burmistrza na ten temat jest znane, uważa, że uchodźcy powinni być wcześniej badani przez 

ABW, żeby nie przyjąć na swój teren terrorystów, Polacy przez całe lata ochoczo korzystali z gościny 

innych krajów, dzisiaj kraj, który się mieni katolickim, chrześcijańskim, ma obowiązek pomagania innym, 

szczególnie ludziom, którzy uciekają przed niechybną śmiercią, w związku z tym, jak najbardziej jest  za 

tym, żeby przyjmować uchodźców, powinno to być skorelowane z działaniami rządu,  

− Burmistrz nie zgadza się z postawą premier Beaty Szydło, uważa, że premier popełnia błąd, i że powinno 

się uchodźców przyjmować, powinna też być przekazana pomoc finansowa samorządom, które się 

zdecydują na przyjęcie uchodźców do siebie, i powinno się to tak dziać, jak w krajach, które uważają się 

za europejskie, kiedy się temu przygląda, to coraz mniej uważa, że jesteśmy w Europie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy te słowa Burmistrza są przedwyborczą deklaracją, jeśli nie Burmistrza Jerzego Hardie-

Douglasa, który wcześniej zapowiedział, że nie będzie już kandydował na burmistrzowskie stanowisko, to 

chociażby całego szczecineckiego Klubu Platformy Obywatelskiej ? 

− radny uważa, że mieszkańcy powinni wiedzieć, czy są zagrożeni napływem uchodźców, jak  

np. mieszkańcy Francji, uważa też, że uchodźcom należy pomagać na miejscu, taka pomoc wydaje się 

jak najbardziej rozsądna, osoby, które przyjeżdżają do Europy mają niewiele wspólnego z zagrożeniem 

życia, co do zarzutów, że Polacy korzystają z pomocy, ale nikomu jej nie udzielają uważa, że jest bardzo 

duża społeczność ormiańska w Szczecinku,  

− to nie jest tak, radnego tacy ludzie, którzy przyjechali do Szczecinka, cieszą, martwi go to, że Burmistrz 

nie zauważa problemu, który niosą uchodźcy dla Europy, a to jest szalony problem, jako radny tak jak  

i większość mieszkańców Szczecinka nie chce mieć tutaj uchodźców. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała radnego Marcina Bedkę, że o stanowisko Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej  

w poruszanej przez niego kwestii radny może zapytać członków tego Klubu po sesji, bo to nie jest pytanie 

do Burmistrza. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że ta dyskusja nie powinna odbywać się na sesji, ponieważ takiego projektu nie ma, jeśli 

zaproponuje radnym wystosowanie takiego wniosku o przyjęcie jednej, dwu czy trzech rodzin, to wtedy 

radny będzie mógł popisać się tymi swoimi zaściankowymi poglądami,  

− Burmistrz rozumie, że radny czyta sondaże, radnemu się wydaje, że coś na tym ugra, jest oczywiście 

grupa ludzi, która myśli podobnie jak radny,  
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− Burmistrz uważa, że trzeba na ten temat rozmawiać i przekonywać, ale radny oczywiście wie najlepiej, 

mówiąc o uchodźcach i wskazując na Ormian, którzy tutaj są, radny myli jednak fakty, Ormianie nie są 

uchodźcami, są emigrantami ekonomicznymi, Burmistrz również tę diasporę bardzo lubi; 

− radny autorytatywnie mówi, że uchodźcy, którzy są w Europie, nie uciekają przed niechybną śmiercią, 

Burmistrz mam inne informacje na ten temat. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag i wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 11:30  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                Katarzyna Dudź 


